
Łączna dn. 10.l0.20l9r. 

Znak: Or.0008.64.20i9 

W odpowiedzi na petycje z dnia 02.09.2019r. ( w p ł y w do Rady Gminy 

dn. 03.09.2019r.) i petycję z dnia 24.09.2019r. informuję, 

Na zasadzie art. 18b. ust. 1. Ustawy o samorządz ie gminnym ( Dz. U . 2019r. 

poz. 506 ze zmianami ) w związku z § 84 Statutu Gminy Łączna (Dz .U. z 

2018r. poz. 3382) ww. pismo zosta ło skierowane do rozpatrzenia przez 

Komis ję Skarg, W n i o s k ó w i Petycji Rady Gminy Łączna . 

Komisja odby ła k i lka pos iedzeń gdzie z udz ia łem Sekretarza Gminy 

p. Mi ros ł awa Kopytek, Wójta Gminy p. Romualda FCowalińskiego oraz Radcy 

prawnego Gminy szeroko rozpatrywano treści petycji. 

P r z e w o d n i c z ą c y Komis j i Skarg, W n i o s k ó w i Petycji zgodnie z § 86 pkt. 3 

Statutu Gminy Ł ą c z n a przekazał Przewodniczące j Rady Gminy: 

1/ u c h w a ł ę N r 1/2019 K o m i s j i Skarg , W n i o s k ó w i Petycji z dnia 19 

w r z e ś n i a 2019r. w sprawie op in i i d o t y c z ą c e j rozpatrzenia petycj i z dnia 3 

w r z e ś n i a 2019r. r odz i ców dzieci ze S tawiku d o j e ż d ż a j ą c y c h do szkoły w 

Ł ą c z n e j . 

21 u c h w a ł ę N r 3/2019 K o m i s j i Skarg, W n i o s k ó w i Petycji Rady G m i n y 

Ł ą c z n a z dnia 3 p a ź d z i e r n i k a 2019r. w sprawie op in i i d o t y c z ą c e j 

rozpatrzenia petycj i z dnia 24 w r z e ś n i a 2019r. Krzysztofa Tumulec i 

rodz iców dzieci ze S tawik d o j e ż d ż a j ą c y c h do szko ły w Ł ą c z n e j . 

W załączeniu p r ze sy ł am odpisy w/w uchwał do wiadomośc i . PRZEWODN : z A r 

O t r z y m u j ą : 

11 adresat 
B>a/a 

Załącznik: 
I uchwala Nr 1/2019 Komisji Skarg. Wniosków i Petycji Rad) Gmin) Łączna z dnia 19 września 2019r. 
II uchwala Nr 3/2019 Komisji Skarg. Wniosków i Petycji Rady Gminy Laczna z dnia 3 października 2019r. 



Uchwala Nr 1/2019 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Gminy Łączna 

z dnia 19 września 2019r. 

w sprawie opinii dotyczącej rozpatrzenia petycji z dnia 3 września 2019r. rodziców 
dzieci ze Stawiku dojeżdżających do szkoły w Łącznej. 

Na podstawie § 86 pkt. 3 Statutu Gminy Łączna Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Gminy Łączna podjęła następującą uchwałę: 

W roku szkolnym 2019/2020 trasa autobusu szkolnego dowożącego dzieci ze Stawiku, Jaśle 
Osełkowa do szkół w Łącznej i Gózdzie pozostaje bez zmian. 

§ 2 

Komisja uznaje za bezpodstawny zarzut w stosunku do Przewodniczącej Rady Gminy 
Łączna p. Moniki Pająk polegający na kilkakrotnym bagatelizowaniu i marginalizowaniu 
potrzeb mieszkańców miejscowości Stawik. 

Edward Chaba - Przewodniczący 

Dariusz Mendak - Zastępca Przewodniczącego - * 

Bogusława Krawczyńska - członek -

Tadeusz Ledwójcik - członek -

Mirosław Nyga - członek - odS ??V?.y^:.. ./ftod.ylb)*. 

Edmund Wykrota - członek - ( iV .w !c^.C( 



U Z A S A D N I E N I E 

Petycją z dnia 3 września 2019r. rodzice dzieci ze Stawiku zwrócili się do Przewodniczącej 
Rady Gminy Łączna z zarzutem dotyczącym niezrozumiałego i bezprawnego odebrania 
przez Urząd Gminy w Łącznej dzieciom ze Stawiku i Jaśli możliwości korzystania 
z transportu autobusem szkolnym, celem dojazdu do szkoły 

Petycja została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem rozpatrzenia. 
Komisja po przeprowadzeniu postępowania wyjaśniającego stwierdziła w głosowaniu 
jawnym, że petycja jest nieuzasadniona, nie mająca podstaw prawnych. 

Wszystkie dzieci są objęte dowozem zgodnie z ustawą prawo oświatowe i uchwałą 
Naczelnego Sądu Administracyjnego z dnia 09.12.2013r. sygn. akt I OPS 3/13. 

Ponadto jak w uchwale, bezpodstawna jest opinia nt. Przewodniczącej Rady Gminy Łączna 
Moniki Pająk, iż bagatelizuje ona potrzeby mieszkańców Stawiku, ponieważ wielokrotnie 
Przewodnicząca Rady upominała się o potrzeby tych mieszkańców, a także nie miała 
żadnego wpływu na umiejscowienie punktu zbiorczego dla autobusu szkolnego. 



Uchwa ła N r 3/2019 

Komis j i Skarg, W n i o s k ó w i Petycji 

Rady Gminy Ł ą c z n a 

z dnia 03 p a ź d z i e r n i k a 2019r. 

w sprawie opini i dotyczącej rozpatrzenia petycji z dnia 24 wrześn ia 2019r. 
i rodziców dzieci ze Stawiku dojeżdżających do szkoły w Łączne j . 

Na podstawie § 86 pkt. 3 Statutu Gminy Łączna Komisja Skarg, W n i o s k ó w i Petycji 
Rady Gminy Łączna w związku z art. 11 Ustawy z dnia 11 lipca 2014r. o petycjach 
( Dz. U. Dz.U.2018.870 t . j . ) podjęła następującą uchwałę: 

Uznaje petycję z dnia 24 wrześn ia 2019r. jako petycję wie lokro tną z petycją z dnia 
02 wrześn ia 2019r. rodziców dzieci ze Stawika dojeżdżających do szkoły w Łączne j , 
k tó ra została rozpatrzona w dniu 19 września 2019r. , gdyż dotyczy tej samej kwestii 
a powołane w niej argumenty i zarzuty są tej samej treści . 

Edward Chaba - Przewodniczący - > 

Tadeusz Ledwójcik - członek -

Mirosław Nyga - członek -

Bogusława Krawczyńska - członek -

Dariusz Mendak Zastępca Przewodniczącego -

Edmund Wvkrota - członek -



U Z A S A D N I E N I E 

Petycją z dnia 2 września 2019r. rodzice dzieci ze Stawiku zwrócili się do Przewodniczącej 
Rady Gminy Laczna z zarzutem dotyczącym niezrozumiałego i bezprawnego odebrania 
przez Urząd Gminy w Łącznej dzieciom ze Stawiku i Jaśli możliwości korzystania 
z transportu autobusem szkolnym, celem dojazdu do szkoły. Petycja ta została już 
rozpatrzona przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Łączna na posiedzeniu 
w dniu 19 września 2019r. i podjęta została w tej sprawie Uchwała w/w Komisji nr 1/2019r. 
Kolejną petycją z dnia 24 września 2019r tei samei Rnwwi'p i z tymi samymi zarzutami 
złożył do Przewodniczącej Rady Gminy z 11 (jedenastoma) 
mieszkańcami Stawika. Petycja z dnia 24 września 2019r. została przekazana do Komisji 
Skarg, W rniosków i Petycji celem rozpatrzenia. Komisja po przeprowadzeniu postępowania 
wyjaśniającego w głosowaniu jawnym, uznała petycję z dnia 24 września 2019r. jako 
petycję wielokrotną z petycją z dnia 02 września 2019r w myśl art. 11 Ustawy z dnia 11 
lipca 2014r. o petycjach. 
Wszystkie dzieci są objęte dowozem do szkoły zgodnie z ustawą prawo oświatowe i uchwałą 
Naczelnego Sądu Administracyjnego z dnia 09.12.2013r. sygn. akt I OPS 3/13. 


